
Protokół Nr XXXIII/2010 
 

z XXXIII sesji Rady Gminy Mieścisko w dniu 4 listopada 2010r. w godz. od 12.00 do 14.30 
w sali sesyjnej Urzędu Gminy Mieścisko 
 
Ad 1 
 

XXXIII sesję Rady Gminy Mieścisko otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy – Pani 
Elżbieta Kapczyńska. 
Na wstępie poinformowała radnych Rady Gminy Mieścisko, Wójta Gminy – Pana Andrzeja 
Banaszyńskiego, pracowników administracji samorządowej i Skarbnika Gminy – Panią 
Teresę Samarzewską, Sekretarz Gminy – Panią Alicję Kędracką, Radcę Prawnego – Panią 
Mirosławę Nowakowską, Kierownika Zakładu Aktywności Zawodowej – Pana Tadeusza 
Synorackiego, Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej – Panią Grażynę Witucką, radnego 
powiatowego – Pana Ryszarda Sadłowskiego, sołtysów wsi oraz wszystkich gości obecnych 
na dzisiejszej sesji. 
(Listy obecności zaproszonych gości i sołtysów wsi stanowią załączniki Nr 1 i 2 do 
protokołu). 
 
Ad 2 
 

Na 15 radnych Rady Gminy Mieścisko, na dzisiejszej sesji obecnych jest 14,  
co stanowi  quorum, wobec czego Rada jest prawomocna do prowadzenia obrad 
 i podejmowania uchwał. 
(Lista obecności radnych Rady Gminy stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 
 
 
Ad 3 
 

Przewodnicząca Rady odczytała porządek obrad, jaki radni i goście otrzymali z 
zaproszeniem na sesję. Do przedstawionego porządku obrad Wójt Gminy wnioskował o 
wprowadzenie dodatkowo projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości gruntowej we wsi Wiela. 
Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniesioną propozycję. Radni w głosowaniu 
jednogłośnie przy 14 głosach „za” przyjęli do porządku obrad projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej we wsi Wiela. 
Porządek obrad XXXIII sesji Rady Gminy po zmianach przedstawia się następująco: 
1. Otwarcie sesji. 
 2  Stwierdzenie quorum. 
 3. Przedstawienie porządku obrad XXXIII sesji Rady Gminy – możliwość  
    wprowadzenia zmian. 
 4.Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
 5. Interpelacje i zapytania radnych. 
 6. Zapytania sołtysów. 
 7. Informacja z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
 8. Informacja z działalności Przewodniczącej Rady Gminy w okresie  
    międzysesyjnym. 
9. Informacja z pracy stałych Komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 
10. Podjęcie uchwał: 
10.1.w sprawie obniżenia ceny skupu 1 decytony żyta do podatku rolnego, 
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10.2.w sprawie uchwalenia podatku od środków transportowych, 
 
10.3. w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków oraz dopłat do taryfowych grup odbiorców, 
 
10.4. w sprawie określenia jednostek budżetowych gromadzących dochody na wydzielonym 
rachunku, źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planu 
finansowego dochodów gromadzonych na wydzielonym rachunku i wydatków nimi 
finansowanych, dokonywania zmian w tym planie oraz ich zatwierdzania, 
 
10.5. w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2010 rok, 
 
10.6. w sprawie „Programu współpracy Gminy Mieścisko z organizacjami pozarządowymi 
oraz z innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2011”, 
 
10.7. w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację 
zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej, 
 
10.8.w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 
Ofiar Przemocy w Rodzinie i określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania 
członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz szczegółowe warunki jego funkcjonowania. 
 
10.9. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych we wsi Mirkowice i 
Mirkowiczki obręb Mirkowice. 
 
10.10. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej we wsi Wiela. 
          
11.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
12. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 
13. Wolne głosy i wnioski. 
14. Zakończenie. 
 
 
Ad.4 
 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że protokół z ostatniej sesji był do 
wglądu z biurze Rady Gminy. Nikt do niego nie wniósł zastrzeżeń. W związku z powyższym 
zaproponowała przyjęcie protokołu z ostatniej sesji bez odczytywania. Radni w głosowaniu 
jednogłośnie przyjęli protokół z ostatniej sesji bez odczytywania. 
 
Ad 5 – interpelacje i zapytania radnych 
 
-radny Hoffmann 
1) oświetlenie w Popowie Kościelnym za Domem Kultury nie działa; 
2) nie świecące lampy na stacji PKP oraz w parku; 
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-radny Wojtyszyn:  
1) pobocze przy drodze wojewódzkiej jest bardzo niskie. Jak kierowca jadący Tirem zjedzie z 
asfaltu to zrzuca go na pobocze 
2) „nasza Gmina na ostatniej sesji  dokładała środki z budżetu na drogę Jaroszewo – 
krzyżówka z drogą 192. Okazało się, że wniosek powiatu nie zakwalifikował się na 
przebudowę tej drogi. Wniosek znalazł się na 40 miejscu. Dlaczego powiat otrzymał tak mało 
punktów ?” 
 
-radny Witucki: 
1) wyczyszczenie rurociągu w Sarbii; 
2) przepust na drodze Podlesie Kościelne – Zbietka 
3) jak daleko jest sprawa położenia asfaltu na drogach gminnych ? 
 
-radna Kapczyńska – przypomniała prośbę o naprawę lampy na Oś. Michałowskim 
 i ul. Pocztowej w Mieścisku. 
 
-radny Rodzewicz – prosił aby  wystąpić do ENEI w sprawie częstych wyłączeń prądu. Nie 
ma informacji o awariach. 
 
 
Ad. 6 – zapytania sołtysów 
 
- P. Kmieciak – sołtys wsi Jaroszewo Drugie – w sprawie częstego braku wody w Popowie 
Kościelnym i tym samym w Jaroszewie. Przeważnie nie ma wody  soboty; 
- P. Nawrocki – sołtys wsi Nieświastowice – we wsi nowy asfalt pękł w poprzek. Należałoby 
go zabezpieczyć; 
-P. Rolewski – sołtys wsi Pląskowo – ogrodzenie boiska w Pląskowie. Brakuje 90 m po 1,5m 
siatki. P. Budziak zapewnił, że to zrobi. Teraz mówi, że będzie dopiero na wiosnę. Chodzi, 
aby to zrealizować w tym roku ze środków funduszu sołeckiego. 
-P. Toboła – sołtys wsi Gołaszewo: 
1) kiedy nastąpi naprawa lamp ulicznych? 
2) naprawa dziur w asfalcie skręcając w lewo do Gołaszewa. 
3) wyrównanie drogi do Janowca jeszcze przed zimą. 
Odpowiedzi na pytania sołtysów udzielił Wójt Gminy: 
 
 
Ad. 7 
 

Wójt przedstawił informację ze swej pracy w okresie między sesyjnym.  
(Informacja stanowi załącznik Nr 4 do protokołu) 
Będąc przy głosie podziękował w imieniu burmistrza Gminy Janowiec nad Wisłą, która 
ucierpiała podczas tegorocznej powodzi za udzieloną pomoc przez rolników z naszej gminy, 
którzy ofiarowali na rzecz powodzianom 38 ton zboża. Do tych podziękowań dołączyła 
Przewodnicząca Rady wraz z Radą Gminy. 
Z kolei do zapytań sołtysów w kwestii właściwości powiatu wypowiedział się radny 
powiatowy – P. Ryszard Sadłowski. 
1) połatanie dziur na drodze w Kłodzinie – zapewnił, że wszystkie drogi mają być połatane do 
zimy. Dzisiaj są łatane w Popowie Kościelnym. 
2) odnośnie współfinansowania drogi w ramach tzw. „schetynówek” odpowiedź będzie na 
najbliższej sesji; 
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3) dziury w asfalcie w Nieświastowicach – na drogę jest gwarancja; 
4) w sprawie drogi polnej w kierunku Janowca……… 
  
Ad. 8 
 

Przewodnicząca Rady złożyła informację ze swojej pracy w okresie między sesyjnym: 
 

-3.10.br. – brała udział jako obserwator w rozgrywkach turniejowych UKS „SOKÓŁ”, 
-5.10.br. – uczestniczyła w spotkaniu z delegacją z Kazachstanu, 
-6.10.br. – w uroczystości Dnia Seniora na zaproszenie koła Emerytów i Rencistów w 
Mieścisku, 
-15.10.br. – w konferencji zorganizowanej przez Powiatowy Urząd Pracy i Starostę  nt. 20 lat 
publicznych służb zatrudnienia,  
-15.10.br. – udział w Dniu EDUKACJI NARODOWEJ w czasie którego wręczono puchary 
zwycięzcom turnieju w tenisa stołowego, 
-21.10.br. – przewodniczenie wspólnemu posiedzeniu Komisji oraz udział w jubileuszu  
45-lecia oddania do użytku Domu Kultury w Popowie Kościelnym, 
-22.10.br. – udział w święcie 20-lecia Głosu Wągrowieckiego,  
-23.10.br. – udział w obchodach  130-lecia Straży Pożarnej w Mieścisku; 
 
 
Ad.  9 
 

Informację z pracy stałych Komisji Rady Gminy złożyli Przewodniczący Komisji. 
Wszystkie komisje oprócz Rewizyjnej odbyły 1 wspólne posiedzenie na temat zaopiniowania 
projektów uchwał na dzisiejsza sesję. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej złożył dodatkowe sprawozdanie z przeprowadzonej 
kontroli w Szkołach Podstawowych w Mieścisku i Popowie Kościelnym w celu sprawdzenia 
realizacji zaleceń pokontrolnych zgłoszonych przez Komisję. W swoim wystąpieniu 
wnioskował o rozwiązanie kwestii rosnących zaległości ciążących na właścicielu mieszkania 
w Domu Nauczyciela w Mieścisku. 
 
Ad. 10 – Podjęcie uchwał 
 
-w sprawie obniżenia ceny skupu 1 decytony do podatku rolnego.  
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na 
wspólnym posiedzeniu Komisji, podczas którego zgłoszono 2 propozycje:  

- Wójta – 37,64 zł za 1 decytonę 
-  Komisji – 36 zł 

W związku z proponowaną obniżką zostało wystosowane  pismo do Wielkopolskiej Izby 
Rolniczej z prośbą o opinię. 
Opinię odczytała Skarbnik Gminy – P. Teresa Samarzewska. 
(Opinia stanowi załącznik Nr 5  do protokołu). 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady odczytała treść uchwały, poczym poddała 
ją pod głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 6  
do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie uchwalenia podatku od środków transportowych.  
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Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy.  
Wzrost stawek podatku od środków transportowych na 2011 rok wynosi 2,6%. 
w stosunku do stawek uchwalonych na 2010 rok zgodnie z Komunikatem Prezesa GUS z dnia 
13 lipca 2010 r. w sprawie wskaźnika wzrostu cen towarów i usług konsumpcyjnych w 
 I półroczu 2010 r. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że wszyscy radni mają przed oczyma  te stawki, 
jednocześnie goście widzą projekt uchwały w wersji multimedialnej, w związku z 
powyższym zaproponowała aby nie odczytywać całej uchwały.  
Z kolei poddała pod głosowanie propozycję stawek podatku od środków transportowych 
zaopiniowane na Komisjach.  
Radni w głosowaniu jednogłośnie przyjęli stawki podatku od środków transportowych na rok 
2011. 
(Uchwała stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 
 
- uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków oraz dopłat do taryfowych grup odbiorców.  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Prezes spółki „WOKANEKS’ – P. Piotr 
Radziątkowski. 
Do projektu uchwały zgłoszono zapytania: 
-radny Rodzewicz : 
1) Ile jest zaległości w gminie za pobór wody i ścieków ? 
2) Ile gminę kosztowało podlewanie boiska ? 
Jeśli jest to spółka to rzeczy muszą być uwzględnione w taryfach bo ktoś za te rzeczy musi 
zapłacić. 
-Wójt – zaległości w wodzie zmieniają się. Możemy to podać później. 
Gmina zapłaciła za wodę na podlewanie boiska 1.158zł. Nie jest to wliczone w taryfę. 
Jest to wzrost taryf o 10%. Spółka ‘WOKANKES’ przedstawiła swoje kalkulacje. Gmina do 
1m2 ścieków będzie dopłacała 3,25 zł netto, a do 1m3 wody 0,83 zł netto. 
-radny Rodzewicz – podatek VAT od stycznia nie będzie 7%, a 8%. Czyli ceny zmienią się. 
- Wójt – „VAT może się zmienić. Na dzisiaj jest 7 %. Jak będzie 8% to będzie 8%. My 
podajemy to co na dzisiaj obowiązuje”;  
-radny Wojtyszyn – na spotkaniu Komisji prosiłem o przedstawienie alokacji przychodów.  
Z wyliczenia wynika, że jeśli chodzi o wodę to wydatki będą wyższe tylko o 30 tys. zł i 
wydaje się to do przyjęcia.  
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, który następnie poddała pod głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 8 
do protokołu. 
 
-uchwała w sprawie określenia jednostek budżetowych gromadzących dochody na 
wydzielonym rachunku, źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu 
sporządzania planu finansowego dochodów gromadzonych na wydzielonym rachunku i 
wydatków nimi finansowanych, dokonywania zmian w tym planie oraz ich zatwierdzenia. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy.  
Projekt uchwały wiąże się ze zmianą ustawy o finansach publicznych, zgodnie z którą do 31 
grudnia br. należy zlikwidować rachunki dochodów własnych jednostek budżetowych. 
Jednocześnie w/w ustawa pozwala na stworzenie w oświatowych jednostkach budżetowych 
wydzielonych rachunków dochodów. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że z uwagi na obszerny zakres uchwały proponuje jej 
nie odczytywać tylko przegłosować. 
W związku z brakiem uwag Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
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Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 9 
do protokołu. 
 
-uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2010 rok. 
Skarbnik Gminy poinformowała, ze do zmian przedstawionych na  wspólnym posiedzeniu 
Komisji Wójt dodatkowo wprowadza autopoprawkę.    
Zwiększa się dochody w dziale 758 – Różne rozliczenia, rozdział – część oświatowa 
subwencji ogólnej o kwotę  47.764 zł z przeznaczeniem na wyposażenie w sprzęt szkolny i 
pomoce dydaktyczne pomieszczeń do nauki w nowo wybudowanym budynku Gimnazjum. 
Jednocześnie o tę samą kwotę zwiększa się wydatki w dziale 801-Oświata i wychowanie, 
rozdział – Pozostała działalność. 
Do wprowadzonej autopoprawki nie zgłoszono uwag. 
Z uwagi na obszerną treść uchwały Przewodnicząca Rady zaproponowała jej nie odczytywać, 
projekt mają wszyscy radni, a tylko przegłosować. 
W związku z brakiem uwag Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2010 rok została przyjęta jednogłośnie i 
stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie „Programu współpracy Gminy Mieścisko z organizacjami 
pozarządowymi oraz z innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 
na rok 2011”. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy – P. Alicja Kędracka. 
W uchwale są określone priorytety w jakim zakresie gmina będzie współpracowała z 
organizacjami pożytku publicznego. 
Nowością jest, że Wójt może zlecić na wniosek organizacji lub innego podmiotu wykonanie 
realizacji zadania publicznego o charakterze lokalnym lub regionalnym z pominięciem 
otwartego konkursu ofert jeśli wysokość dofinansowania lub finansowania zadania 
publicznego nie przekracza 10.000 zł. 
Nowością jest też, że projekt programu został poddany konsultacjom. W efekcie 
przeprowadzonych konsultacji nie wpłynęła żadna opinia. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie, 
a jej treść była widoczna w przekazie multimedialnym. 
Uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie przy 14 głosach „za” i stanowi załącznik 
Nr 11 do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o 
realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy – P.Alicja Kędracka. 
Nowelizacja ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie nałożyła na j.s.t 
w/w obowiązek. 
W uchwale jest określona forma w jakiej inicjatywa lokalna miałaby wystąpić, wkład własny 
grupy inicjatywnej na poziomie nie niższym niż 30% kosztu realizacji zadania, kryteria oceny 
wniosków itp. Wniosek musi być zgodny z planami inwestycyjnymi Gminy Mieścisko. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie bez 
odczytywania, który był widoczny w wersji multimedialnej. 
Uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie przy 14 głosach „za” i stanowi załącznik 
Nr 12 do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 
Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie i określenia trybu i sposobu powoływania i 
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odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz szczegółowe warunki jego 
funkcjonowania. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła P. Grażyna Witucka – Kierownik Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Mieścisku. 
Ustawa o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie nakłada na gminę obowiązek opracowania i 
realizacji gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar tej 
przemocy oraz zobowiązuje gminę do działań na rzecz przeciwdziałania przemocy, w 
szczególności poprzez powołanie zespołu interdyscyplinarnego. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały bez 
odczytywania pod głosowanie. Na 14 radnych uchwała została przyjęta jednogłośnie i 
stanowi załącznik Nr 13 do protokołu. 
 
- w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych we wsi Mirkowice i 
Mirkowiczki obręb Mirkowice. 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 14 
do protokołu. 
 
- w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej we wsi Wiela. 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 15 
do protokołu. 
 
 
Adn. 11 
 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych udzielił Wójt Gminy. 
 
Adn. 12 
 
Informację o złożonych oświadczeniach majątkowych za rok 2009 złożyli kolejno: 
- Przewodnicząca Rady – informując o piśmie Wojewody  do Rady Gminy w sprawie 
przedłożonych oświadczeń Przewodniczącej Rady Gminy i Wójta Gminy. 
Jednocześnie Przewodnicząca Rady poinformowała, że wszyscy radni złożyli do niej 
oświadczenia majątkowe w terminie i w wyniku analizy nie stwierdziła w nich 
nieprawidłowości. Ponadto odczytała pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego o przedłożonych 
oświadczeniach majątkowych radnych w których wskazał, że niektóre oświadczenia nie 
spełniają wymogów przepisu art.24h ust.3 ustawy o samorządzie gminnym. Radnym na sesji 
ujawniono powstałe nieprawidłowości i pouczono o możliwości ich zweryfikowania. 
Na zakończenie Przewodnicząca Rady odczytała informację Wójta o przedłożonych mu 
oświadczeniach kierowników jednostek organizacyjnych i pracowników wydających decyzje 
administracyjne w których nie stwierdził nieprawidłowości. 
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Adn. 13 
 
- P.Fleming – Przewodniczący Powiatowej Izby Rolniczej – w związku ze zbliżającymi się 
wyborami samorządowymi życzył wszystkim trafnych wyborów.. 
Ponadto zgłosił problem parkujących samochodów koło Gimnazjum, które wstrzymują ruch. 
Jest duży parking koło przystanku. 
- radny Rodzewicz – chlewnia w mieścisku jest zamknięta i to chyba jest mniej zużycia wody; 
- radny Rojewski: 
1) na ul. Nowej w2 Mieścisku naprzeciw P. Rozmacińskiego w poprzek drogi jest dziura 
przez co wpada automatycznie w nią samochód; 
2) prosił o wymianę żarówki w Żabiczynie koło P. Napieralskiego. Zgłaszał to już wiosną; 
- radna Martyńska – prosiła czy mogłyby być usunięte odrosty od akacji od Podlesia 
wysokiego do Łosińca; 
- radna Kapczyńska: 
1) powiadomiła, że na cmentarzu w Mieścisku jest położona nowa tablica ku czci poległych; 
2) mieszkańcy gminy też zwracają uwagę na problem na ul. Pokoju jeśli chodzi o parkowanie 
po prawej stronie. Powstaje problem przy Ośrodku Zdrowia. Chodzi o to żeby te pojazdy tak 
długo nie parkowały; 
- P. Wieczorek – Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej – zaprosiła na niedzielny spektakl 
„Jesienny spacer z muzyką” do Domu Kultury w Mieścisku. 
W związku z wyczerpaniem zapytań i punktów porządku sesji Przewodnicząca Rady 
zaprosiła wszystkich na ostatnią w tej kadencji sesję Rady Gminy Mieścisko w dniu  
8 listopada br. i tym akcentem zamknęła XXXIII sesję Rady Gminy Mieścisko. 
 
 
  Protokółowała:   Przewodniczyła sesji 
 
    Inspektor ds. obsługi   Przewodnicząca Rady 
    organów gminy     
 
     /Wiesława Kujawa/   /Elżbieta Kapczyńska/ 
 
 

 


